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Dr  Zbigniew  Hałat,  były  szef  GIS,  o  szczepionce  koncernu
farmaceutycznego firmy Pfizer na Covid-19, która jest rzekomo
skuteczna w 90 proc. przypadków. Gość Radia Wnet podkreśla, że
jest to dopiero kandydat na prawdziwą szczepionkę. Wdrożenie
jej na rynek będzie trwało długo, ponieważ będzie musiała
przejść jeszcze szereg procedur. Dr Hałat krytykuje polityków
za zbytni optymizm wobec tej szczepionki.
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